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RBF	  

Västeråshus	  15	  
KALENDARIUM	  

Kommande	  styrelsemöte	  

Tisdag	  17	  november	  

	  

#10  2015                        fredagen den 23 oktober  

Gilla	  oss	  på	  Facebook:	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
	  

Nyheter	  i	  korthet	  
1. De	   nya	   stadgarna	   har	   nu	   officiellt	   signerats	   av	  

styrelsen	   och	   kommer	   att	   publiceras	   på	   vår	  
hemsida	  inom	  kort.	  	  

2. Håll	  utkik	  i	  er	  brevlåda	  efter	  ett	  papper	  gällande	  
tillträde	   till	   era	   lägenheter.	   Det	   är	   viktigt	   att	   ni	  
läser	  det	  noggrant	  och	  fyller	  i	  svarsblanketten.	  	  

3. I	   förra	   nyhetsbrevet	   skrev	   vi	   om	   staket	   vid	  
parkeringen	   på	   Siggesborgsgatan.	   Tyvärr	   kan	   vi	  
själva	  inte	  ta	  beslut	  i	  ärendet	  då	  marken	  vid	  den	  
parkering	   ägs	   av	   kommunen.	   Beslut	   gällande	  
detta	   måste	   tas	   av	   Fastighetskontoret	   (likaså	  
borttagning	  av	  träden	  vid	  den	  parkeringen).	  

Med	  vänliga	  hälsningar	  
Styrelsen	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
vasterashus15@gmail.com	  	  

Förändringar	  på	  din	  månadsavi	  2016	  
Det	   kommer	   från	  och	  med	   den	   1	   januari	   2016	  att	  
ske	  några	  förändringar	  vad	  gäller	  avgiften:	  	  

• På	   månadsavgiften	   gör	   vi	   en	   indexhöjning	  
med	  1%.	  

• Mälarenergi	   har	   meddelat	   en	   höjning	   för	  
värme	  och	  varmvatten,	  vilket	  gör	  att	  vi	  höjer	  
den	  delen	  med	  5%	  både	  för	   lägenhet	  och	  er	  
som	  har	  garage.	  	  

• Husbils-‐/husvagnsplatserna	   kommer	   få	   en	  
höjning	  och	  hamna	   på	   samma	  månadsavgift	  
som	   de	   vanliga	   parkeringsplatserna,	   d.v.s.	  
84kr/månad.	  

”Ett	  vänligt	  ord	  kan	  hålla	  en	  	  
varm	  hela	  vintern.”	  

Brandtätning	  på	  gång	  
Arbetet	   med	   brandtätningen	  
har	  stoppats	  då	  det	  visat	  sig	  att	  
det	   var	   mer	   komplicerat	   än	  
entreprenören	  först	  trodde.	  De	  
entreprenörer	   som	   lämnat	  
offerter	   hade	   inte	   gjort	   ett	  
tillräckligt	   grundligt	   arbete	   när	  
de	   var	   här	   och	   gjorde	   en	  
bedömning.	  Detta	  har	  gjort	  att	  
vi	   varit	   tvungna	   att	   begära	   in	  
nya	  offerter.	  Med	  anledning	  av	  
vad	   vi	   skrev	   i	   punkt	   två	   ovan	  
(nyheter	   i	   korthet)	   kommer	   vi	  
att	   köra	   igång	   arbetet	   igen	   så	  
fort	   vi	   fått	   godkännande	   från	  
samtliga	  medlemmar.	  	  


